

8天6晚

漫游黔桂

新加坡直飞贵阳

探秘贵州山城，漫游桂林山水

贵阳 | 肇兴 | 龙胜 | 桂林 | 阳朔 | 三江

 纯玩无购物

 入住当地4+5星级酒店

 2+1 VIP豪华巴士

特别升级：海鲜烤肉自助，尽情享受美味！

Day1 黎平：肇兴国际酒店或同级（4钻）

新加坡 → 贵阳 → 肇兴  飞机餐/午/晚

- 新加坡机场集合，乘坐飞机前往贵阳，专业导游接机（航班：0515-0855）
- 肇兴侗寨（含电瓶车）：被评为中国最美六大古镇古村之一；联合国世界文化基金会确定为全球“返璞归真，回归自然”十大旅游首选地之一。

Day2 桂林：美豪丽致酒店或同级（5钻）

肇兴 → 龙胜 → 桂林  早/午/晚

- 布尼梯田+加乌瀑布（含缆车）：位于龙胜县泗水乡周家村，距离龙胜县城26公里，距桂林115公里。景区海拔400-1600米，总面积近千亩，以花海梯田、高山叠瀑、风情桑江、少数民族民俗文化为主要景观，集“奇、险、幽、秀”于一体展示在世人面前。
- 古老逍遥楼、繁华东西巷：桂林明清时代遗留下的历史街巷，为桂林古历史风貌的观景区。

Day3 阳朔：新西街丽呈酒店或同级（5钻）

桂林 → 阳朔  早/午/晚

- 象鼻山景区：为桂林山水最有代表性的象征，被誉为“桂林第一山”。
- 遇龙河跨斗车骑行：可体验骑行自行车或电动车或跨斗车，行驶在遇龙河的田园风光中，与大自然融为一体。沿途风景真的太美了，在山水间骑上小车吹着小风，所有的烦恼都抛之脑后，好好享受这片山水的魅力！
- 西街步行街：一条充满西方色彩的洋人街。每一个去过阳朔西街的人都感受到回家的感觉。石板路，桂北民居，酒吧，餐馆，旅店，民间艺术，旅游纪念品，攀吧、不同肤色的旅游者...“西街”称得上是应有尽有。

Day4 阳朔：新西街丽呈酒店或同级（5钻）

阳朔  早/午/晚

- 银子岩景区：被誉为“世界溶洞奇观”，洞内钟乳石晶莹剔透、银光闪闪仿佛进入一座天然的地下宫殿，奇幻震撼，令人流连忘返。
- 马岭鼓寨：一个展现广西少数民族生活居住的寨子，其中侗族，瑶族的一些生活习俗，文化工艺等。
- 竹筏漂流+鱼鹰捕鱼+山歌对唱：走进桂林山水之间，乘坐竹筏悠悠漂流于碧绿江面，两岸青山倒映水中，宛如一幅流动的山水画卷。欣赏传统非遗表演——鱼鹰捕鱼，感受人与自然的默契配合。岸边不时传来原生态山歌对唱

Day5 桂林：美豪丽致酒店或同级（5钻）

阳朔 → 桂林  早/午/-

- 松船游漓江（水东门码头）：开启一段静谧舒缓的漓江游船之旅，在山水之间慢慢摇曳，尽览漓江两岸如诗如画的自然风光。
- 桂花公社（手工DIY桂花糕）：国家AAAA级旅游景区，以万年桂花种子为镇馆之宝，体验手工DIY桂花糕，每位游客可亲手制作6块，感受地道的桂林风味。
- 正阳路步行街：桂林市最繁华的商业街之一，集休闲，购物，娱乐于一体。

Day6 三江：江湾文旅酒店或同级（4钻）

桂林 → 三江  早/午/晚

- 程阳风雨桥+程阳八寨（含电瓶车）：由程阳八个自然村寨组成，周围青山绿树环绕，景色优美。漫步在传统的村寨里观赏美景，参观程阳风雨桥，马鞍鼓楼等全国闻名的古蹟，还可观看具有侗族风情的民俗表演等，活动丰富，是观光摄影、领略侗族风情的绝佳去处。
- 坐妹表演：由中国侗城景区打造的大型侗族风情实景演出《坐妹》，呈现侗族行歌坐夜、出嫁婚嫁的神秘风情，展示侗族服饰、芦笙踩堂、多耶舞的美轮美奂演绎侗族大歌、木鼓歌、多耶的天籁之音。

Day7

三江 → 贵阳 → 新加坡  早/午/-

- 酒店早餐后，乘车返回贵阳，沿途欣赏贵州山水风光。
- 青云市集步行街：青云市集步行街，自由逛街、拍照打卡，感受地道市井风情自由品尝当地特色美食
- 根据航班时间，前往机场，结束美好之旅（航班：2300-0400(+1)）

Day8

抵达新加坡



推荐自费：

A：桂林千古情秀或印象刘三姐（300人民币）

B：桂林如意峰·含缆车、玻璃桥（300人民币）

团费包含：往返机票+税费+23公斤行李额+去程飞机餐，6晚酒店住宿（双人标准间）含早餐，行程中所列午餐和晚餐，行程用车，中文导游服务+基本小费，景点门票。

团费不含：可选项目，行李小费，个人消费以及未提及的其他旅游或活动。

8 D 6 N

A Premium Tour of Guizhou & Guilin

QUALITY SELECTION TOUR

DIRECT FLIGHT FROM SINGAPORE TO GUIYANG

Guiyang | Zhaoxing | Longsheng |
Guilin | Yangshuo | Sanjiang



No Shopping
Stop



Local 4+5-Star Hotels



2+1 VIP luxury coach

Exclusive Upgrade: All-You-Can-Eat Seafood BBQ

Day1

 Zhaoxing International Hotel or similar (local 4-star)

Singapore → Guiyang → Zhaoxing  MOB / Lunch / Dinner

- Gather at Singapore Airport and take a flight to Guiyang. Upon arrival, you will be greeted by local guide. (Flight: 0515-0855)
- Zhaoxing Dong Village (including electric cart ride): Recognized as one of China's six most beautiful ancient towns and villages. It has been selected by the United Nations World Cultural Foundation as one of the top ten destinations for "Returning to Simplicity, Returning to Nature."

Day2

 Guilin Mehood Leslie Hotel or similar (Local 5-Star)

Zhaoxing → Longsheng → Guilin  Breakfast / Lunch / Dinner

- Buni Terraces & Jiao Waterfall (including cable car): Located in Zhoujia Village, Sishui Township, Longsheng County, 26 kilometers from Longsheng County and 115 kilometers from Guilin. The scenic area, with an elevation of 400-1600 meters and covering nearly a thousand acres, features breathtaking terraced fields, cascading mountain waterfalls, scenic Sangjiang River, and the rich culture of ethnic minorities. It is a place that perfectly combines "wonder, danger, serenity, and beauty," offering visitors a truly unique experience.
- Ancient Xiaoyao Tower & Bustling East-West Alleys: These historic streets and alleys from the Ming and Qing dynasties remain a testament to Guilin's rich cultural heritage. It's a scenic spot that showcases the historical charm of ancient Guilin.

Day3

 New West Street Grand Rezen Hotel or similar (Local 5-Star)

Guilin → Yangshuo  Breakfast / Lunch / Dinner

- Elephant Trunk Hill Scenic Area: Known as the most iconic symbol of Guilin's landscape, it is hailed as "Guilin's No.1 Mountain."
- Yulong River Rickshaw Ride: Experience a rickshaw ride, bicycle, or electric bike through the picturesque countryside of Yulong River, blending with nature. The scenery along the way is absolutely stunning. As you ride through the hills and waters, the gentle breeze will refresh you, allowing you to forget all your worries and fully enjoy the charm of this landscape!
- West Street Pedestrian Street: A vibrant street with Western influences, often described as a "foreigner's street." Every visitor to Yangshuo's West Street feels a sense of home. With its cobblestone roads, traditional northern Guangxi homes, bars, restaurants, inns, folk art, souvenirs, rock climbing bars, and tourists of various nationalities, West Street truly offers everything.

Day4

 New West Street Grand Rezen Hotel or similar (Local 5-Star)

Yangshuo  Breakfast / Lunch / Dinner

- Silver Cave Scenic Area: Known as the "World's Wonder of Karst Caves," this cave features crystal-clear and shimmering stalactites, resembling a natural underground palace. The enchanting and surreal landscape will leave you in awe and make it hard to leave.
- Maling Drum Village: A village that showcases the traditional lifestyles of ethnic minorities in Guangxi, including the Dong and Yao ethnic groups. It offers insights into their customs, cultural practices, and unique craftsmanship.
- Bamboo Rafting + Fishing with Eagles + Folk Song Duet: Explore the stunning landscapes of Guilin by taking a bamboo raft ride on the emerald-green river, with the reflection of green mountains in the water, creating a moving watercolor painting. Enjoy the traditional heritage performance of fishing with eagles, where humans and nature work in harmony. Along the riverbanks, the sound of folk songs fills the air, resonating with the centuries-old stories of Guilin's mountains and waters. This immersive experience combines visual beauty, cultural performances, and natural wonders, leaving you with unforgettable memories.

Day5

 Guilin Mehood Leslie Hotel or similar (Local 5-Star)

Zhaoxing → Longsheng → Guilin  Breakfast/Lunch/-

- Mongchuan Li River Cruise (Water East Gate Pier): Embark on a peaceful and relaxing boat trip along the Li River, gently drifting through the picturesque landscapes. Enjoy the breathtaking natural scenery along the riverbanks, where the mountains and waters seem to come straight out of a painting.
- Osmanthus Community (DIY Osmanthus Cake): A national 4A-level tourist attraction, famous for its collection of the millennia-old Osmanthus seeds. Experience a hands-on DIY Osmanthus cake making session, where each guest can create 6 pieces of the delicious local treat, immersing themselves in the authentic flavors of Guilin.
- Zhengyang Road Pedestrian Street: One of the busiest commercial streets in Guilin, blending leisure, shopping, and entertainment in one vibrant area.

Day6

 Sanjiang J Hotel (Local 4-Star)

Guilin → Sanjiang  Breakfast/Lunch/Dinner

- Chengyang Wind and Rain Bridge & Chengyang Eight Villages (including electric cart ride): The scenic area consists of eight natural Dong villages, surrounded by lush green mountains. Stroll through the traditional villages and enjoy the stunning views, visit the famous Chengyang Wind and Rain Bridge, Ma'an Drum Tower, and other renowned historical sites. You can also enjoy ethnic Dong folk performances, making it an ideal destination for sightseeing, photography, and experiencing the unique culture of the Dong people.
- Zuo Mei Performance: A large-scale Dong ethnic cultural performance created by the China Dong City Scenic Area. "Zuo Mei" showcases the mysterious customs of the Dong people, such as their singing and sitting at night, marriage ceremonies, and the beauty of their traditional costumes, Lusheng dance, and Duoye dance. The performance also features the ethereal sounds of the Dong people's songs, including Grand Songs, Wooden Leaf Songs, and Duoye.

Day7

Sanjiang → Guiyang → Singapore  Breakfast/Lunch/-

- After breakfast at the hotel, depart by coach back to Guiyang, enjoying the scenic views of Guizhou's landscapes along the way.
- Qingyun Market Pedestrian Street: Explore Qingyun Market Pedestrian Street at your leisure, taking photos and enjoying the authentic local atmosphere. You can also taste a variety of regional delicacies.
- Depending on the flight schedule, transfer to the airport and conclude your wonderful journey. (Flight: 2300-0400(+1))

Day8

Arrive Singapore Changi Airport.



Optional Tours (Recommended):

A: Guilin Eternal Love Show or Impressions of Liu Sanjie (300 RMB)

B: Guilin Ru Yi Peak (including cable car and glass bridge) (300 RMB)

Tour Fee Includes:

Round-trip air ticket+taxes+23KG baggage+MOB, 6nights hotel accommodation (Twin Sharing) with breakfasts, lunch & dinner as listed in the itinerary, Coach as listed in the itinerary, Chinese speaking tour guide service+basic tips, Entrance ticket to the attractions of the itinerary.

Tour Fee excludes:

Optional items, Luggage tips, Personal expenses and the other tours or activities not mentioned.